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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk ( 1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és beruházási miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Fertő part"

Lázár János

Miniszter

Építési és Beruházási Minisztérium

Tisztelt Miniszter Úr!

A Natura 2000 területen zajló, súlyos természetrombolással járó Fertő Part beruházás ellen a
Párbeszéd a kezdetektől számos különböző módon és fórumon tiltakozott. A beruházás már idáig is
hatalmas környezeti kárral járt. A cölöpházakat lebontották, egy terjedelmes parti területet
letaroltak, és itt egészen a közelmúltig a természeti környezetbe beavatkozó jelentős munkálatokat,
kikötőépitéseket, csatornaásást és alapozó munkálatokat végeztek.

A legfrissebb hírek szerint azonban a Fertő Part beruházást most felfüggesztették, és a terveket
felülvizsgálják.

Az építkezés mellett évek óta szintén nagyon fontos téma a Fertő tó vízpótlása. Erre tudomásunk
szerint az eddigiekben kielégítő megoldási javaslat nem született, ugyanakkor az osztrák fél
elkezdett kotrási munkálatokat végezni.



A fentiek alapján kérem Miniszter Úr tájékoztatását:

• A tervek szerint meddig marad elzárva a terület?
• Mikorra várható a tervek módosítása?
• Folyamatban vannak egyeztetések a beruházás, illetve a tó vízpótlása kapcsán az osztrák

féllel?
• Született megoldás a Fertő tó vízpótlasára?
• Mi lesz a lebontott cölöpházak tulajdonosainak kárpótlásával'?

Várom válaszát!

Tisztelettel,

Szabó Rebeka
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